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Írásbeli választ igénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

A Házszabály 91. § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Németh Lászlóné
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszonyhoz :

„Az MO-ás körgyűrű továbbépítéséről”

címmel.

Tisztelt Miniszter Asszony!

Egy korábban már általam felvetett probléma kapcsán fordulok önhöz . Gyurcsány Ferenc és Bajnai

Gordon kormányzása idején óriási infrastrukturális fejlesztések mentek végbe az országban .

Autópályák, autóutak épültek, főutak és több számjegyű utak kerültek felújításra .

Az M0-ás körgyűrű északon elérte a Dunát, azonban a továbbépítés igénye egyre inkáb b

felerősödik. Ahhoz, hogy számos település és Budapest III . kerületének lakosai is

fellélegezhessenek, létfontosságú a körgyűrű északi szektorának folytatása a 10-es és 11-es szám ú

főutak között is .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Asszonyt :

- Mi az ütemezése az M0-ás körgyűrű továbbépítésének a jelenlegi gazdasági helyzetben ?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2012. január 17 .

4‘Y)9'K-
Dr. Oláh Lajos
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